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	Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !
Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi XXXVI .

Törvény 42 .§ (8) bekezdése, továbbá az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II .24 . )

OGY határozat 124. §-a a alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani Balog Zoltán Ember i

Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszter úrhoz .

„Milyen válaszokat ad a Kormány a nyugdíjasok felvetéseire?”

Tisztelt Miniszter Úr !
A nyugdíjas közösségekkel való találkozásunk alkalmával - a megyei nyugdíja s

parlamenteken – a küldöttek eddig Kecskeméten, Ajkán, Pécsen, Miskolcon és Szekszárdon má r

rengeteg problémát vetettek fel, illetve javaslatokat fogalmaztak meg . A parlamenterek éles

hangon tolmácsolt ügyek egy részére a jelenlévő szakértők igyekeztek érdemi válaszokat adni, de

az elhangzottak jelentős részére a válaszok megadására a kormány az illetékes .

Kérdezzük a Tisztelt Miniszter Urat, hogy :
1.) Milyen nagyságú nyugdíjemelést eredményezett volna 2017 . január elsejétől az, ha a

jelenlegi becsült inflációt követő emelés helyett a svájci indexálás lett volna hatályban ?

2.) A nyugdíjak évenkénti emelésére vonatkozólag, várható-e a Kormány részérő l 2017-ben, a

svájci indexálás bevezetésére vonatkozó javaslat parlament elé történő beterjesztése?

3.) Várható-e a Kormány részérő l 2017-ben, a rugalmas nyugdíjba vonulás lehetőségét
biztosító jogszabály tervezetének a parlament elé történ ő beterjesztése?

4.) Várható-e a Kormány részérő l 2017-ben, a minimális öregségi teljesjogú nyugdíj értékéne k

jövőbeni emelésével kapcsolatos javaslat parlament elé történ ő beterjesztése ?

5.) Várható-e a Kormány részéről 2017-ben, az alacsony öregségi nyugdíjak átfog ó

rendezésével (növelésével) kapcsolatos javaslat parlament elé történ ő beterjesztése ?

6.) Várható-e a Kormány részéről 2017-ben, a nyugdíjjárulék plafon bevezetéséve l

kapcsolatos javaslat parlament el ő történő beterjesztése ?
7.) Várható-e a Kormány részér ől 2017-ben, a területileg nagy különbséget mutató öregség i

nyugdíjak értékének kiegyenlítődésére irányuló javaslat parlament elé terjesztése ?

8.) Várható-e a Kormány részéről 2017-ben, a nők és a férfiak között nagy különbséget mutat ó

öregségi nyugdíjak értékének kiegyenlít ődésére irányuló javaslat parlament elé terjesztése ?

9.) Várható-e a Kormány részéről 2017-ben a nyugdíjasok sérelmére elkövető
bűncselekmények esetén, súlyosbító BTK min ősítés létrehozására vonatkozó javaslat

parlament elé terjesztése ?
10.)Tudja-e garantálni a Kormány, hogy nem támogat olyan javaslatot, mely a 65 év felett i

nyugdíjasok közösségi közlekedésének a szigorítását tervezné bevezetni ?

11.) Tudja-e garantálni a Kormány, hogy nem támogat olyan javaslatot, mely a nyugdíjaso k

részére egészségügyi hozzájárulást tervezne bevezetni?



Kérjük, hogy a konkrét kérdésekre konkrét válaszokat szíveskedjen adni, és ne semmitmondó, a

választópolgárok érdeklődését figyelmen kívül hagyóan teljesítse csak a kötelezettségét .

Amennyiben nincs pártutasítás rá és nélkülözni tudja, akkor nem tartunk igényt a korább i

kormányzati intézkedések hosszú taglalására .

Budapest, 2017 . március 13 .

Várjuk megtisztelő válaszát !

l rózs Lajos
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